
Ogrc Znoruí TŘEgnŇ

Výročni zpráva obce Zadní Třebaň
za rok 2020

Zhodnocení činnosti za rok 2020:
Prioritou zastrrpitelstva zůstalo vybudování vodovodní akanalizační sítě v naší obci. DokonČila se
stavba kanalizacell. etapa,vodovod II. etapa a vodovod - Lokalita U Dubu s podporou dotace ze

Státního fondu životního prostředí, Stavby zahájeny v 912018. Kolaudace27.3.2020 Náklady
celkem:
Kana|izace II. etapa: délka 3,125 km, připojení pro 248EO, celkové způsobilé výdaje 22 465 9Ik,

dotace EU:14 322 0l2 Kč, příspěvek příjemce dotace: 2 527 4I4Kč. Projekt realízováni
s podporou Středočeského kraj e ze Středočeského infrastrukturálního fondu a to v Programu 20 1 8

částkou I625253 Kč, vProgramu2019částkou732269Kč avProgramu2)2} částkou401 531

Kč. Ta bude proplacena ažv r.202I.
Vodovod II. etapa: délka 2,382 km, možnost připojení pro 190 obyvatel. Náklady celkem:

II O44 800 Kč, dotace EtJ 1041 060 Kč, příspěvek příjemce dotace: I 242 540 Kč
Vodovod lok. U Dubu: délka |,0J2km,připojení pro 45 obyvatel. Náklady celkem:5665 660 kČ,

dotace EU3 611 858 Kč, příspěvek příjemce podpory 63] 381 Kč,4.20].074,7 Kě.
V současné době stále spolupracuj.-. , Řevnióemi na rozšíření ČOV, což bylo ze strany Řevnic
dáno jako podmínka k napojení naší obce, zároveňje to podmínkou dotace na II. etapu stavby a
jejího napojení. Na tuto stavbu ČOV budeme muset přispět podílem 3,811 mil. Kě zrozpoČtu obce,

v roce 2O2O stavba ČOV uvedena do zkušebního provozu, náš finanční závazek dosud

nevypořádán. Bude výdajem roku 202I.
V roce 2020 byla provedena z důvodů posílení tlaku stavba Posilovací stanice vodovodu ATS
v uiici K Voškovu. Stavba bude dle předpokladu zkolaudovánaZlZ}2l.
Náklady vr.2020 I626125,88 Kč. Tato stavbabyla postavena spodporou StředoČeského kraje,

z programu 20I] - 2018 ze Středočeského fondu obnovy venkova částkou 844 000,- Kě. Z dŮvodu

COVID krize a zdůvodu změn ve vedení Středočeského kraje stejně tak jako Program 2020 na

kanalizací II. etapa tak i tento bude příjmem roku 202l. Veřejnoprávní smlouvy byly podepsány

v r.2020,
Koncem roku 2020 byl vysoutěžen dodavatel f. RISL s.r.o. další stavby vodovodu a splaŠkové

kanalizace, a to v ulicích Polní a V Třebcouni. Tento nr9jek3 je také spoluťrnancován SFZP,
celkové způsobilé výdaje 5 867 958 Kč, výše příspěvku SFZP CR 3 450 433 Kě, výŠe příspěvku

příspěvku dotace 2 4I7 525 Kě. Zahájení prací dle klimatických podmínek v 212020, ukonČení

v 312021,. V roce náklady na tuto stavbu činily 223 672,23 Kě.
V roce 2a2O obec pořídila nový vůz pro SDH za nákup,ní cenu 939 5]2,, Kč s podporou

Středočeského kraje ve výši 300 0b,- Kč á s podporou MV-GŘ HZS ČR ve výši 450 000,- Kč.
Dále obec čerpala dotace na Volby do zastupitelstev krajů ve výši26 965,04 Kě.
Obec obdržena náhraduzapropad v daňových příjmech 1. I42 500,-Kó.

Rok 2020 skončil s aktivními stavy na běžnýchúčtech obce v celkové částce I0 975 140,5] Kě.
Schválený rozpočeí obce na rok2020:

- napříjmové straně 18 579 000,-Kč
- na výdajové straně 18 519 000,- Kč

Upravený skutečný rozpočet obce k 31. 12.2020:
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- napříjmové straně 20 5]9 000,- Kč
- navýdajové straně 15 259 640,7l, Kč

Daňové příjmy ( včetně kompenzace COViD) činily 12.128 151,13 Kč, místní a správní poplatky
I 031 672,- Kč, ztóto částky je velká část za poplatek TKO, což je 903 I29,-Kč. Obec čerpala
dotaci na státní správu + školství v částce 198.400,-Kč.
Obec j e od I 12016 plátcem DPH, předmětem činnosti j e provozování splašk ové kanalizace a

veřejného vodovodu, a tak si ze staveb na vodovod akanalizaci II. etapa uplatňuje odpočet DPH.
obec od 3l20t6 splácí půjčku SFŽP UZ9O877. Ke konci roku2020je zůstatek nesplacené půjčky

ve výši l 834 i32,36 Kč. Uroky jsou IYo zčástky.

Příspěvek od, zŤizovutele pro Základní školu a mateřskou školu byl 600, 000,- Kč. Náklady na
plovoz budovy školy a školky zřizovatele byly 13.247,- Kč. V realizacije výměna osvětlovacích
těles v ZŠ a hospoctářské části. Ředitelkou PO Zák|adní škola a Mateřská škola Zadní Třebaň je

Mgr. Tereza N/iacourková. V roce 2020 proběhla 2x kontrola hospodařeniPO zŤizovatelem.
Základní školu navštěvuje 35 žák:ů, v mateřské škole je na výjimku ze 24 détí 28 dětÍ. V roce 2020
podstatná část výuky probíhala distančním způsobem z důvodů pandemie COVID.

Je zŤizena JSDH velitelem p. J. Ševčík m1., jednotk a má 11 členů. Celkem provedla 9x výjezd.

V roce 2020 se JSDH úspěšně povedlo ziskatprvní část dotace HZS. SDH obdrželo nový vŮz pro

SDH za nákupní cenu 939 572,-Kč. Obec vozidlo pojistila i havarijně. Vzhledem k nouzovým
opatřením epidemie COVID bylo i vzdélávánieleni;édnotky značně omezeno. Členové se starali o

údržbu techniky a budovy.

činnost obecního úřadu:
Počet zaměstnanců celkem: 5. Starostka uvolněná, ostatní členové ZO neuvolnění.
Práce obecního úřadu i nadále probíhá v rámci přenesené státní správy a samosprávy

s hospodářskou činností - provozováni vodovodu a splaškové kanaIizace, Administrují se agendy

evidence obyvatel, poplatků, účetnictví a výkaznictví a dalších navazqících výkazŮ. VÍce neŽ

polovinu roku pracoval úřad v nouzovém režimu a omezených hodinách pro veřejnost v rámci
nařízený ch krizových op atření.
Obecní úřad v roce 2020 zpracoval bezmá|a 1071 došlých písemností, vydal 5x Rozhodnutí o
povolení kácení stromů, 2x Rozhodnutí o povolení napojení pozemku na místní komunikaci, 3x
Rozhodnutí o zrušení trvalého pobytu, 2x Rozhodnutí o přidělení čísla popisného, 4x Rozhodnutí o
úplné uzavírcebez objizdné trasy,lx Rozhodnuti o zamítmíí povolení kácení stromŮ.

Zodpovida|a2 žádosti o poskýnutí informací d|e zákona č. 106/1999 Sb.

Obec byla kontrolována 2x krajským úřadem - přezkoumání hospodaření obce, ztoho jedno bylo
dílčí přezkoumání hospodaření roku 2020, 1 x přezkoumání hospodaření obce za rok 201 9.

COVID statistika dle KHS ke konci roku: celkem prodělaných onemocnění 68, ztoho 2x
hospitalizace,27 aktivních případů a 47 vy|éčených.

Statistické údaje: Obec má k31.12.2020:
Počet čísel popisných- RD: 309, počet čísel evidenčních-rekreaěních objektŮ: 545,

V obci je trvaie hlášeno 928 obyiatel, z toho 18 cizinců. Českých občanů je 925, ztoho muŽŮ nad

80 1et je 13, nejstarší muž 90 \et, žen nad 80 let je 30, ztoho nejstarší 2 ženy ve věku 94 let.

Průměrný věk žen j e 44 \et, mužů 40 let. Průměrný věk obyvatelstva j e 42 let.
Vroce 2a20 se přistěhovalo 39 občanů, odstěhovalo se 19 občanů, zemřelo 10 obyvatel, ztoho
4muži a6žen, narodilo se 11 dětí, ztoho 4 dívky a7 chlapců.

Stejně tak, jako obec přispívá na činnost místních spolků, kroužků pro děti a podporuje další
volnočasovó aktivi-iy, letos podpořila i aktivní seniory a přispěla jim na kulturně společenské výlety
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do divadla v příbrami

Vobci aktivně pracují spolky a kroužky, kteréjsoujistě přínosem pro životv obci i výchovu
mládeže, a to jak SDH, Klub českých turistů, TJ Ostrovan, Ostrovánek, kroužky v zák|adní a
mateřské škole, o,s. Salto, Naše noviny.
Na základě častých apelaci na přemnožení divokých prasat vkatastru naší obce došlo kjednání s
Mysliveckým spolkem Řevnice, a bylo nám přislíbeno že v roce 2020 budou tazantně snižovat
stavy. DIe zpráv,y jednatele spolku proběhl odstřel v honitbě přes 200 ks, z hlediska počtu stížností
od majitelů nemovitostí se tato regulace prasat příznivně projevila i v naší obci.

Spolupráce s Pečova|elskou službou v Řevnicích pokračuje i nadáIe, obec na činnost pro naŠe

občany využívqíci pomoc PS přispěla částkou 6]23,-Kó Tuto službu vy,,lžívá či využili 3 občané.

Přestupkov é Ťízeni vede za obec i nadále Městský úřad v Berouně, a to od I. I. 2007 . Y roce 2020
bylo projednáno celkem 5 oznámených přestupků. TJpIata ze strany obce za tuto činnost ěinilra za
rok2020 částku 12.000,- Kč. (dle zmény veřejnoprávní smlouvy).

Svoz komunálního odpadu byl pro obec v roce 2020 nákladem v celkové výši 1 .034 7t5,82,- Kč,
uložení bioodpadu Csbet Lety 162 72],40 Kč. Na poplatku za komunální odpad bylo inkasováno
903 t29,-Kč. Dalších 264 658,50,- Kč bylo příjmem tzv. odměno|L za zajištění zpětného odběru
odpadů z obalú, (separovaného odpadu).
V obci pokračuj e svoz bioodpadu od občanů- 1 x za 14 ďníj sou sváženy tzv . biopopelnice.
Po pořízení 10 nových velkých kontejnerů, zača| na jaŤe 2017 svoz i objemnějšího bioodpadu, do

kompostárny v Letech bylo odvezeno celkem 279 tun bioodpadu.

V roce 2020 se obec bude snažít jako člen Regionu Dolní Berounka spolupracovat s ostatními

členskými obcemi na plánovaném vývoji řešení odpadů v návaznosti na nové podmínky legislativy
a na plánu odpadového hospodářství v rámci RGB a plánování kulturně společenských akcí.

Obec má uzavřeny smlouvy na zpětný odběr elektroodpadu a použitých baterií. Dříve jsme naopak

zatento odpad platili, což vede také k úspoře penéz. Drobný elektroodpad je svážen v klecích dle

váhy. Veškeré e]ektrospotřebiče, vyjma leánic ámrazáků,Ize naOÚ odevzdávat kdykoli v pracovní
době,

V roce 2}2apokračovaia i činnost Sboru pro občanské zá|ežitosti v rámci návštěv u obČanŮ, kteří
dovršili významné životni jubileum. V loňském roce se těchto návštěv, případně blahopřání
uskutečnilo celkem 4. V obci byli uvítáni do života 3 noví občánci. Od záŤi 2018 je ucelený I.

stupeň, tj. Iaž5. Ročník ZŠ. leuzavŤena smlouva o zajištění spádovosti pro 5.až 9. roČník se ZS
Řevnice s dohodnutou částkou podílu NIV nákladů paušálně 3000,- Kč na žáka, za školní rok 2019-

2O2a uhtadiia obec i02.000,- Kč. Za školní rok 2020-202I má obec uhradit přibližně částku 162

000,- Kč.
Chtěli bychom pokračovat ve směru zkulturnění vzhledu obce, obnově a udržbě veřejné ze|ené.

v roce 2019 obec vysadila 15 javorů babyka jako obnovu stromořadí v ulici Na Návsi. Na tuto akci
se podařilo získat 80.000,- Kč finančními dary, náklady byly 90.000,- Kě. Další akce, jako je
navýšení kapacity ZŠ a MŠ, cesta pro pěší směr ulice Na Chybu, rekonstrukce hřiště nad školou pro

multifunkční vyttžití, oprava chodníků v ulici Třebaňská u COPPU, pořízení nového územního
plánu obce. Zpracovu Strategický plán rczvoje obce, který je podkladem jak pro činnost vedení

obce v budoucnu, tak i ztoho důvodu, že zpracovaný plán je důležitých podkladem k žádostem o

dotace na menší projekty, hlavně z MMR apod. Neradi bychom nechali naši obec bez možnosti si
na některé do,iace sáhnout. Samorřejmě všechny tyto akce budou limitovány našimi finanČními
prostředky, prioritou zůstává dostavba v+k II Polní a V Třebcouni.
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Stejně tak je naším zájmem podporovat kulturně společenské aktivity, mimo jiné i s německou obcí
Steineroth, která je již několik let naší partnerskou obcí .V roce 2020 byla v plánu návštěva u nich,
ale z důvodů COVID se nekonala, stejně tak se museli omezil gratulační návštěvy u jubilantů, přišli
jsme o máje, průvod Karla IV, o posvícení i rozsvícení vánočního stromu, školní besídku i letní
slavnost na konci roku.

Na závěr bych chtěla poděkovat všem jednotlivcům, dobrovolným organizacim i zá4movým Ói

občanským sdružením za to, že v minulém roce vyvíjeli činnost pro rozvoj a v zájmu obce a

douiám, že v lei,ošním roce tomu bude podobně, případně že kulturní, sportovní i společenský život
obce ještě ožlje, pokud to pandemie a vládní naiizeni dovolí.

Všem pevné zdraví a pevné nervy v této nelehké omezující době.
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